
Zápis z jednání dotační komise a vyhodnocení Městských dotací na rok 2020  

Datum jednání dotační komise Města:  22.2. 2021 od 18:00  

Místo konání :  Městský úřad Libčice nad Vltavou  

Přítomní členové:  

Lukáš Reichel - předseda dotační komise  

Mgr. Renata Baxová  

Ing. Petr Kosík  

Ondřej Veszelei 

Ing. Jakub Semián  

Zapisovatel:  

Doc.Ing. Vít Penížek, Ph.D., místostarosta  

Program jednání:  

Posouzení žádosti o dotace na rok 2021  

Průběh jednání:  

Komise navrhuje nastavit maximální hranici podpory na 50 tis. Kč/žádost. 

Komise navrhuje přepracovat strukturu rozpočtu – lepší porozumění a rozpoložkování všech 

nákladů. 

Dotační komise připraví návrh úprav pro radu města. 

Členové dotační komise byli seznámení s jednotlivými žádostmi ( žádosti byly zaslány elektronicky v 

předstihu ) o dotaci a provedli vyhodnocení dle vypsaných pravidel platných pro rok 2021.  

Výsledky vyhodnocení jsou uvedeny v příloze zápisu.  

Oproti alokované částce 700.000,- Kč dotační komise doporučuje rozdělit částku 675 167,- Kč 

Zbývající prostředky zůstanou jako rezerva.  

Jednání bylo ukončeno předsedou dotační komise v: 21:00  

 

Lukáš Reichel…………………….  

Mgr. Renata Baxová ……………………….. 

Ing. Petr Kosík …………………………….. 

Ondřej Veszelei…………………………… 

Ing. Jakub Semián ………………………….. 


